
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LI/22 

LI sesja RM odbyta w dniu 26 sierpnia 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 26 sierpnia 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:12 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Grażyna Bieniek 

2. Dariusz Chojnacki 

3. Mariusz Damrat 

4. Agnieszka Dorawa 

5. Justyna Gapska 

6. Beata Kołota 

7. Adam Michalak 

8. Tomasz Pacek 

9. Szymon Raczyński 

10. Tomasz Rudny 

11. Marzanna Szewczyk 

12. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Andrzej Bąbka, Bartłomiej Czaki, Tadeusz Szczepański. 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku 

obrad LI sesji RM ?  

Radni nie wnieśli. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku 

obrad ? 

 



 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka, Bartłomiej Czaki, Tadeusz Szczepański. 

 

Porządek obrad LI sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. 3) 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solce Kujawski na 2022 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2021 rok.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 



Andrzej Bąbka, Bartłomiej Czaki, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LI/368/22 RM została podjęta (zał. 4). 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2022 – 2025. 

  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka , Bartłomiej Czaki, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LI/369/22 RM została podjęta (zał. 5). 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości położonej przy ul. 

Robotniczej w Solcu Kujawskim, stanowiącej działkę oznaczoną nr ewidencyjnym 

758/15. 



Krystyna Kołodziejczak – Kierownik Referatu Nieruchomości i Nadzoru 

Właścicielskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

Treść projektu uchwały doprecyzowała Pani T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego.   

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

położonej przy ul. Robotniczej w Solcu Kujawskim, stanowiącej działkę oznaczoną nr 

ewidencyjnym 758/15. 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka , Bartłomiej Czaki, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LI/370/22 RM została podjęta (zał. 6). 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości położonej przy ul. 

Robotniczej w Solcu Kujawskim, stanowiącej działkę oznaczoną nr ewidencyjnym 

758/17. 

 

Krystyna Kołodziejczak – Kierownik Referatu Nieruchomości i Nadzoru 

Właścicielskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały. 



D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

położonej przy ul. Robotniczej w Solcu Kujawskim, stanowiącej działkę oznaczoną nr 

ewidencyjnym 758/17. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka , Bartłomiej Czaki, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LI/371/22 RM została podjęta (zał. 7). 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości położonej przy ul. 

Haskiej w Solcu Kujawskim. 

 

Krystyna Kołodziejczak – Kierownik Referatu Nieruchomości i Nadzoru 

Właścicielskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały ?  



Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

położonej przy ul. Haskiej w Solcu Kujawskim.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka , Bartłomiej Czaki, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LI/372/22 RM została podjęta (zał. 7). 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości położonej przy ul. 

Toruńskiej w Solcu Kujawskim. 

 

Krystyna Kołodziejczak – Kierownik Referatu Nieruchomości i Nadzoru 

Właścicielskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 



położonej przy ul. Toruńskiej w Solcu Kujawskim.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka, Bartłomiej Czaki, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LI/373/22 RM została podjęta (zał. 8). 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowej zabudowanej, stanowiącej własność Gminy Solec 

Kujawski. 

 

Krystyna Kołodziejczak – Kierownik Referatu Nieruchomości i Nadzoru 

Właścicielskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości gruntowej zabudowanej, 

stanowiącej własność Gminy Solec Kujawski. 

  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka , Bartłomiej Czaki, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LI/374/22 RM została podjęta (zał. 9). 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

przesyłu. 

 

Krystyna Kołodziejczak – Kierownik Referatu Nieruchomości i Nadzoru 

Właścicielskiego – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu.  

  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 



Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka , Bartłomiej Czaki, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LI/375/22 RM została podjęta (zał. 10). 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 01 sierpnia 2022 r. 

 

Szymon Raczyński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił 

ww. projekt uchwały.  

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 01 sierpnia 2022 r. 

  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka , Bartłomiej Czaki, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LI/376/22 RM została podjęta (zał. 11). 

 



12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Solcu Kujawskim. 

 

Anna Filipiak – Kierownik świadczeń rodzinnych, spraw alimentacyjnych oraz świadczeń 

wychowawczych – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Solcu Kujawskim. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna 

Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Bąbka , Bartłomiej Czaki, Tadeusz Szczepański. 

Uchwała Nr LI/377/22 RM została podjęta (zał. 12). 

 

13. Informacja podsumowująca przebieg konsultacji społecznych dotyczących 

projektów zmiany statutów sołectw i osiedli Gminy Solec Kujawski. 

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. informację. 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionej informacji ?  

Radni uwag nie wnieśli. 



14. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Adam Michalak – zgłosił wniosek dot. pisemnie złożonych zapytań w sprawie 

przekazania wszystkich zakresów obowiązków pracowników OSiR oraz SCK.  

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że Burmistrz 

nie jest pracodawcą dla pracowników OSiR i SCK, dlatego z tym zapytaniem należałoby 

zwrócić się do Dyrektorów tych jednostek. Natomiast zakresy obowiązków Dyrektora SCK i 

OSiR zostały Radnemu przekazane. 

Radny Adam Michalak – zgłosił wniosek dot. promu i rozpoczęcia jego funkcjonowania 

oraz zatrudnienia i finansowania pracowników, którzy będą prom obsługiwać.  

 

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że prom jest 

inwestycją Urzędu Marszałkowskiego i to nie Gmina Solec Kujawski będzie zatrudniała 

pracowników na promie. Przez najbliższe 4 miesiące prom będzie obsługiwany przez firmę, 

która go zbudowała. Potem Urząd Marszałkowski ogłosi przetarg na wybór pracowników 

obsługujących prom.    

Radna Alicja Żaguń – zgłosiła wnioski, które również złożyła w formie pisemnej do 

Burmistrza w sprawie dokonania przeglądu ścieżki rowerowej biegnącej wzdłuż ul. Średniej 

oraz w sprawie dotacji przez Gminę do zakupu biletów sieciowych dla uczniów z naszej 

Gminy dojeżdżających do bydgoskich szkół. 

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego oraz M. Rudna – Plewa 

– Sekretarz Gminy.  

Radna Beata Kołota – zgłosiła wnioski dot.  

- przycięcia gałęzi, które zasłaniają znaki drogowe np. w ul. Żeglarskiej,  

- postawienia koszy ulicznych w ul. Leśnej np. koło postawionych ławek, 

- zastosowanie innego rozwiązania tech. oraz wykonania podjazdu dla rowerów w celu 

przedostania się na Peron 2.  



Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego.  

 

Radna Agnieszka Dorawa – zgłosiła wnioski dot.: 

- obaw nauczycieli co do powrotu do nauki zdalnej w związku z sytuacją, która panuje w 

kraju odnośnie dostaw ciepła i dostaw energii elektrycznej 

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego.  

- upublicznienia dla mieszkańcom wyroku WSA w sprawie referendum oraz miejscowego 

planu zagospodarowania.    

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego oraz M. Szalewska – 

Radca prawny informując, że przekaz do mieszkańców powinien nastąpić z chwilą kiedy 

wyrok się uprawomocni, ponieważ Wojewoda ma jeszcze możliwość wniesienia skargi 

kasacyjnej.  

Radny Adam Michalak – zwrócił się z pytaniem do Radcy prawnego, czy do wyroku WSA 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego było dołączone 

uzasadnienie ?   

M. Szalewska – Radca prawny – odpowiedziała, że Gmina otrzymała odpis samej sentencji 

wyroku bez uzasadnienia, ponieważ w tym przypadku Skarżącym był Wojewoda Kujawsko – 

Pomorski i w przypadku oddalenia skargi Skarżącemu przysługuje wniosek o uzasadnienie 

wyroku.      

Radny Tomasz Rudny – przekazał informację, że złożył Komisarzowi Wyborczemu w 

Bydgoszczy pisemną rezygnację z mandatu Radnego RM w związku z przejęciem funkcji 

Dyrektora SCK od 1.09.2022 r. Podziękował wszystkim za współpracę.  

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – zaprosił zebranych na Dożynki gminne, które 

odbędą się 3.09.2022 r. od godz. 14.00 (msza św.)  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – poinformowała, że na Dyrektora Soleckiego 

Centrum Kultury wybrany został Pan Tomasz Rudny. Wspólnie z Wiceprzewodniczącym RM 

złożyli Radnemu gratulacje i podziękowania za prace w Radzie Miejskiej, jednocześnie 

życząc sukcesów w pełnieniu funkcji Dyrektora SCK.    



15. Zamknięcie sesji. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podziękował Radnym, gościom za przybycie i 

zamknął obrady sesji o godz. 14.20. 

 

 

Dariusz Chojnacki  

Wiceprzewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Ciudzińska 

 

 

 

  


